

# Referat fra Bestyrelsesmødet i Lellinge Beboerforening

## torsdag den 2. marts 2023 kl. 19:00

### **Til stede, fraværende og valg af ordstyrer og referent**

*Til stede var Hans Henrik Juda, Susanne Kirkeby, Brian Sørensen, Lone Craig, Lars Sønderby, Preben Larsen . Danielle Kjerulff Funk Skovbo*

*Der var afbud fra Asger, Jan , Peter.*

*Susanne Kirkeby blev valgt til at være ordstyrer. Brian Sørensen blev referent.*

### **Godkendelse af referat**

Referatet fra den 2. februar 2023 skal godkendes.

*Referatet blev godkendt.*

### **Økonomi**

*Kassereren har oplyst, at beboerforeningen har 28.370 kr. banken og at der var 1.500 kr. i kassen.*

*Dertil var indbetalinger af medlemskontingent kommet i gang. Der var kommet 241 indbetalinger heraf 82 pensionister. 7 medlemmer har brugt mulighed til nemt at melde sig ud.*

### **Udarbejdelse af dagsorden**

Hvis der er emner som ikke er på dagsordenen, men som ønskes behandlet, så er det under dette punkt at emnet skal tilføjes dagsordenen.

*Punkterne "Fremtidig busdrift i Køge Kommune" , "Shelters" og "Affaldsindsamling" blev tilføjet dagsordenen.*

### **Evaluering af Fastelavn**

Endnu engang en stor succes.

Vi skal være opmærksom på at vi fremover skal benytte paptønder til de mindste.

Omvendt skal voksen tøndnen forstærkes.

Vi må henstille kirken til at holde sig indenfor de forventede 30 minutter.

Vi skal pynte mere op på bordene.

### **Fremtidig busdrift i Køge Kommune**

*Lone og Jan fortalte, at ved mødet . Det var lavet som gruppearbejde hvor man bevægede sig mellem forskellige stationer. Der deltog ca. 40 + embedsmænd og politikere.*

- 1) Gruppen har denne sum penge Hvordan skal disse fordeles og prioriteres*
- 2) indtegn på et kort hvor din gruppe prioriterer ruter.*
- 3) Nævn hvad du ønsker skal være ved et specifikt stoppested. Hvad savner i pt.? (lys)*
- 4) Opstil alternativer til den nuværende busdrift (flextrafik)*

*Alt i alt et godt møde*

### **Shelter**

*Invitation og plakat (Brian, Peter) Byrådet ,Fritidsrådet, involverede embedsmænd  
Mindeplade (oplæg Hans Henrik)  
Ordensskilt (Brian , Peter)  
Afventer stadig et bookingsystem.  
Det blev diskuteret om man skal kunne reserverer bålstedet. Endnu ingen konklusion.  
Husk Claus:-)*

### **Karens Plads**

*Marie Stærke har svaret på vores henvendelse. Dette har medført at ETK har reageret på spørgsmålet omkring plantekummer. 3 plantekummer vil blive udlånt og opstillet på Karens Plads. Susanne aftaler med FGU omkring tidspunkt for opstilling og tilplantning. Brian forsøger at høre ETK om 4 små træer.*

### **Køge Åstien**

*Hans Henrik kontakter Vallø Stift (Boas) omkring stiforløbet fra museet og frem til Ny Lellinge Gård, langs Køge Å.*

### **Affaldsindsamling**

*Søndag den 26 marts  
Vi mødes ved multihuset kl 10  
Plakat/ Brugsen (Brian)*

### **Bordet rundt**

*Susanne: Fortæller at Marie Stærke i sit brev roser Beboerforeningens arbejde*

*Preben: Mere lys ved Multihuset.*

*Banko: Vi laver en spørge undersøgelse på Facebook vedr. ugedag og deltager holdninger (Danielle)*

*Der var enighed om at flytte banko fra søndag 23.4.2023 til søndag 4 juni kl 14- 17*

### **Evt.**

*Intet.*

*Næste møde bliver torsdag den 13 april (grundet påske)*